

Our community ensures every student learns at the highest level .

Polar Bear News!

September
2017

Welcome to another amazing school year in Hortonville Area School District!

We hope you had a good summer filled with wonderful memories.

Communication is key for all students' success.

In each newsletter, we will be communicating important information, sharing student successes, and informing you about events such as Family Night and Pizza and Poetry Night.



Last year, we had the opportunity to do a few home visits, where we visited families in their homes to talk about students' goals and to answer any questions that parents may have had. Both parents and teachers felt it was a very beneficial experience for all involved. If you were not able to schedule a home visit last year, please consider it for this year. All teachers want to understand how to best help each and every child. We will contact you with more information concerning home visits over the next few weeks.

By law, ELL teachers are required to obtain parent permission in order to work with and support students. In the next few weeks, we will be sending home a permission slip with a description of how we plan to support your child throughout the school year. Please be sure to sign the permission slips and return to your child's teacher.

Coordinator's Corner

Welcome back!

We are very happy to see your children and are excited about another year of learning.

Now that they lazy days of summer are over, many of us are busy with more activities.

During this time of transition, we want to thank you for all that you do to make sure that your children are ready for school each day.

Routines, such as healthy meals, regular bedtimes, and time for reading and homework, will all contribute to school success. These days a good education is more important than ever, and we consider it a privilege to educate your children so that they may learn at the highest levels.

Kris Zullner, HASD ELL Coordinator



Nuestra comunidad asegura que cada estudiante aprende al nivel más alto.

Polar Bear News!

September 2017

¡Bienvenido a otro asombroso año escolar en el Distrito Escolar del Área de Hortonville!

Esperamos que haya tenido un buen verano lleno de maravillosos recuerdos.

La comunicación es clave para el éxito de todos los estudiantes.

En cada boletín, estaremos comunicando información importante, compartiendo los éxitos de los estudiantes e informándoles sobre eventos como Noche Familiar y Noche de Pizza y Poesía.



El año pasado, tuvimos la oportunidad de hacer algunas visitas a casa, donde visitamos a las familias en sus hogares para hablar sobre los objetivos de los estudiantes y para responder a cualquier pregunta que los padres pudieran haber tenido. Tanto los padres como los profesores sentían que era una experiencia muy beneficiosa para todos los involucrados. Si no fue capaz de programar una visita en su hogar el año pasado, considéralo por este año. Todos los maestros quieren entender cómo ayudar mejor a cada uno de los niños.

Nos comunicaremos con más información sobre las visitas domiciliarias durante las próximas semanas.

Por ley, se requiere que los maestros de inglés obtengan el permiso de los padres para trabajar y apoyar a los estudiantes. En las próximas semanas, enviaremos a casa una hoja de permiso con una descripción de cómo planeamos apoyar a su hijo/a durante todo el año escolar.

Por favor, asegúrese de firmar los permisos y regresarlo al maestro de su hijo.

El Rincon de la Coordinadora

¡Bienvenidos! Estamos muy contentos de ver a sus hijos y estamos emocionados por otro año de aprendizaje. Ahora que los días perezosos del verano han terminado, estamos ocupados con más actividades.

Durante este tiempo de transición, queremos agradecerle por todo lo que hace para asegurarse de que sus hijos estén listos para la escuela todos los días.

Las rutinas, tales como comidas saludables, horarios regulares para acostarse y tiempo para leer y hacer las tareas, contribuirán al éxito escolar. Hoy en día una buena educación es más importante que nunca, y lo consideramos un privilegio educar a sus hijos para que puedan aprender en los niveles más altos.

Kris Zullner, Coordinador de HASD ELL

